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Kristinehamns Pastorat 2024-12-12 1(14)
Kyrkorädet

Plats och tid Kristinehamns församlingshem kl. 18.30 - 20.20

Beslutande Se till protokollet bifogad närvarolista

Övriga deltagare Elionor Noren, kyrkogärdschef, t.o.m. $ 116, Anna Fröberg, ekonom, t.o.m.
$ 116, Maria Sohlberg, HR-specialist samt Gunilla Svensson, sekr.

Utses att justera Ola Magnusson

Justeringens Mändagen den 16 december 2024 kl. 13.00
Plats och tid

f
Under-

Ordförande

Justerande

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag

Organ Kyrkorädet

Sammanträdesdatum 2024-12-12

Datum för Datum för

anslags uppsättande 2024-12-16 anslags nedtagande 2025-01-07

skrifter Sekreterare Guni sson Paragrafer 104 -123

ester

Ola Magn sson

Förvaringsplats
för protokollei Kyrkoföryältningen, Nya Kyrkogatan 3, Kristinehamn

Underskrift

Gunil Svensson

Justerare Utdragsbestyrkande
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Kyrkorädet

Kr 8104
Inledning och upprop

Ordföranden förklarade mötet öppnat och t.f. kyrkoherde Sven Jebsen
inledde.

Upprop förrättades.

Kr 8 105
Val av justerare

Kyrkorädet beslutade

att utse Ola Magnusson att justera dagens protokoll.

Kr $ 106
Godkännande av dagordning

Kyrkorädet beslutade

att godkänna dagordningen med tillägg av ärendet Behörighet att ändra
bankkonto för utbetalning av begravningsavgiften.

UtdragsbestyrkandeJusterare

om
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Kyrkorädet

Kr $ 107
Begravningsverksamhetens rapport

Elionor Noren rapporterade att:

Alla säsongsanställda har nu avslutat sina anställningar.
Enny bil till kyrkogärdspersonalen i de södra delarna är beställd men
leveransen är nägot försenad.
Upphandling av murarbeten pä kyrkogärdsmurarna i Rudskoga och
Visnums-Kil pägär.
Upphandlingen av 2025 ärs sommarblommor är klar och kommer att
även i är levereras av Mariestadsblommor. Till kyrkogärdarna i södra
delen av pastoratet kommer blommorna frän Klockargärdens
Handelsträdgärd enligt särskilt avtal.
Allhelgonahelgen innebarmänga besökare pä kyrkogärdarna.

Lasse Bloom ställde en fräga om hur det gär med arbetet att fä till belysning
pä korset i minneslunden pä Nya kyrkogärden. Elionor Noren rapporterade
att elektriker häller pä att göra olika provbelysningar.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Elionor Noren för rapporten.

Justerare

om
Utdragsbestyrkande



Sida
Svenska kyrkan SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
KRISTINEHAMN Sammanträdesdatum

Kristinehamns Pastorat 2024-12-12 4(14)
Kyrkorädet

Kr $ 108
Personalutskottets rapport

Maria Sohlberg konstaterade att det finns ett antal personalärenden som
Personalutskottet arbetar med, men i det stora hela sä koncentreras arbetet
med att säkerställa att pastoratet/församlingen har den personalkompetens
som behövs pä bäde kort och läng sikt. Detta för att säkerställa att vi kan
bedriva en fortsatt bred och bra verksambhet i hela pastoratet och att
servicen mot samarbetspartners, medlemmar, och samhället i sin helhet,
kan fortsätta vara pä en hög nivä.

Maria Sohlberg konstaterade vidare att hösten har förlöpt mycket bra under
kyrkoherde Stefan Dalevis tjänstledighet dä Sven Jebsen gätt in som
tillförordnad kyrkoherde. Stefan Dalevi kommer tillbaka direkt efter
ärsskiftet.

Efter att pexsonalutskottet haft sitt sista sammanträde för äret sä
har komminister Elias Tranefeldt sagt upp sig frän sin anställning. Han
kommer att flyttamed sin familj till Smäland under sommaren 2025.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för Maria Sohlberg för personalutskottets rapport.

Kr $ 109
Ekonomisk rapport

Anna Fröberg redogjorde för den ekonomiska rapporten t.o.m. oktober
2024. Rapporten visar ett positivt slutresultat.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Anna Fröberg för den ekonomiska rapporten.

Justerare

om
Utdragsbestyrkande
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Kr $ 110

Behörighet att ändra bankkonto för utbetalning av
begravningsavgiften

När pastoratet den 1 januari 2025 övergär till att bli en församling sä krävs
det att bankkontot för utbetalning av begravningsavgiften ändras. För att en
person i pastoratet ska kunna göra den ändringen krävs ett särskilt beslut.

Enligt Kristinehamns pastorats arbetsordning för kyrkoräd, bilaga 1 punkt 6
sä ska ky1korädet

" ha hand om den ekonomiska förvaltningen och förvalta
församlingens och pastoratets egendom. Punkten grundar sig i sin tur pä
Kyrkoordningen 4 kap. 4 $.

Kyrkorädet beslutade

att göra t.f. kyrkoherde Sven Jebsen behörig att ändra bankkonto för
utbetalning av begravningsavgiften för Kristinehamns församlings räkning
frän Skatteverket.

att uppdra ät t.f. kyrkoherde Sven Jebsen att snarast utföra uppdraget med
ändring av bankkontot.

Justerare

0m
Utdragsbestyrkande
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K$1ll
Kr Au$ 82
Val av inventarieansvarig för Kristinehamns församling

Nya inventarieansvariga behöver utses för den nya församlingen. Tvä
personer ska enligt Kulturmiljölagen 4 kap. 6-10 $ utses. Kyrkoordningen
är mer specifik och anger i 40 kap. 2 $ att dessa tvä personer ska vara
ky1koherden, eller annan präst pä delegation, samt en ledamot eller
ersättare i kyrkorädet som även är kyrkvärd.

Arbetsutskottet beslutade 2024-11-12 att i första hand tillfräga Margareta
Wiklert om att vara inventarieansvarig i Kristinehamns församling under
2025, och Margareta Wiklert har tackat ja till uppdraget.

Kyrkorädet beslutade

att utse Margareta Wiklert till inventarieansvarig för Kristinehamns
församling under 2025.

Kr$ 112 Dnr. P-2024-24: 1
Kr Au$83
Sammanträdesplan 2025

Förslaget till sammanträdesplan har skickats ut till kyrkorädets ledamöter,
till utskotts/ styrelseordföranden samt till alla församlingsräd.

Kyrkorädet beslutade

att fastställa sammanträdesplanen för 2025.

Justerare

Om w Utdragsbestyrkande
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Sida

Kr $ 113
Beslut om medlemmar i kyrkgrupper i Kristinehamns församling
fr.o.m. 1 januari 2025

Förslag finns pä följande sammansättning av kyrkgrupperna:

Kristinehamns kyrkgrupp
Sabina Gomez Jansson
Maria Jebsen
Karin Sahle
Barbro Falken
Ella Thoren
Marie Jossebo
Sara Wahlberg

Ölme kyrkgrupp
Ann Tornblad
Elias Storm
Helena Nilsson
Christina Wallberg
Olle Andersson

Visnums kyrkgrupp
Helen Einarsson
Bo Bengtsson
Birgitta Haglund
K1ister Haglund
Inger Ingman
Christer Lindberg
Ola Magnusson
Gunilla Rehnström
Sigun Carlen Slottner
Siv Westerberg

Björneborgs kyrkgrupp
Sigun Carlen Slottner
Alla Källström
Christer Lindberg
Helen Einarsson

Rudskoga kyrkgrupp
Inga-Lill Röhr
Agneta Eriksby
Susanne Kuusemaa

Justerare

om sw Utdragsbestyrkande
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forts. Kr $ 113

Visnums-Kils kyrkgrupp
Karin Höglund
Sune Elebring
Maria Höglund
Katarina Ikkonen
Anette Karlsson
Gunnel Karlsson
Margareta Wiklert
Ingrid Gustavsson
Yvonne Haraldsson

Sofia Westerdahl konstaterade att det inte kommer att finnas nägon
representation frän Olme kyrkgrupp i kyrkorädet. Diskussion fördes om
olika lösningar för att tillgodose den representationen

Kyrkorädet beslutade

att fastställa kyrkgrupperna enligt ovanstäende förslag.

att frägan om representation frän Ölme ky1kgrupp i kyrkorädet tas upp pä
arbetsutskottets sammanträde den 14 januari 2025.

Justerare

010 Su)
Utdragsbestyrkande
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Kyrkorädet

Kr$ 114
Val av ordförande för kyrkgrupper i Kristinehamns församling
fr.o.m. 1 januari 2025

Förslag finns pä följande ordförande för respektive kyrkgrupp:

Kristinehamns kyrkgrupp
Sabina Gomez Jansson

Ölme kyrkgrupp
Ann Tornblad

Visnums kyrkgrupp
Helen Einarsson

Rudskoga
Inga-Lill Röhr
Agneta Eriksby kommer att vara kontaktperson för bygden.

Kr-hamn
Sabina Gomez Jansson

Björneborg
Sigun Carlen Slottner

Visnums-Kils nuvarande församlingsräd harmeddelat att ordförande för
Visnums-Kils kyrkgrupp kommer att diskuteras pä kyrkgruppens första
sammanträde i januari 2025.

Kyrkorädet beslutade

att fastställa ordförandena för kyrkgrupperna enligt ovanstäende förslag.

att ordförande för Visnums-Kils kyrkgrupp utses av kyrkorädet pä
sammanträdet den 4 februari 2025 efter förslag frän Visnums-Kils
ky1kgrupp.

Justerare

om SW
Utdragsbestyrkande
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Kr$ 115

Au$85
Rapport: verksamhetslokaler i Björneborg

OlaMagnusson och Sigun Carlen Slottner rapporterade frän arbetsgruppens
studiebesök i Fröskog. Invid Fröskogs kyrka har Ämäls församling lätit
uppföra en verksamhetslokal till en kostnad av ca 5 miljoner kronor.
Verksamhetslokalen är pä 150 kvm och utformad för att kunna rymma olika
typer av verksamhet, däribland barnverksamhet.

Sigun Carlen Slottner rapporterade att ett hyresavtal för 2025 mellan
Svenska ky1kan Kristinehamn och Equmenia Björneborg nu är päskrivet.
Equmenia-församlingen har satt ärshyran för 2025 till 60 000 kr.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporten.

Kr$ 116

Au$89
Rapport: Kommunikation -Mät din församling

Sofia Westerdahl rapporterade om undersökningen frän Novus som skickats
ut under november mänad. Utskicket har gjorts via Kivra för att nä de yngre
äldersgrupperna.

Arbetsutskottet kommer att fä en genomgäng av resultaten pä sitt
sammanträde den 14 januari. Dä deltar representanter frän Novus och
Kyrkokansliet samt Christine Vermkrantz, Karlstad stift.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporten.

Justerare

sw Utdragsbestyrkande
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Kyrkorädet

Kr$ 117

Fastighetsutskottets rapport

Sammanträdesdatum Sida

Fastighetsutskottets ordförande, Ola Magnusson, rapporterade att arbetet
inom fastighetsutskottets ansvarsomräde fortgär.

Ett av ärendena som är aktuellt är försäljningen av Lakholmen. Jurist Sara
Hjalmarsdotter Gund bistär fastighetsutskottet med handläggningen.

Visnums kyrka är äterinvigd efter den stora interiöra renoveringen och nu
pägär förberedande arbeten och bidragsansökningar för motsvarande
restaurering av Visnums-Kils kyrka är 2026 eller 2027.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporten.

Kr$ 118

Rapport frän styrelsen för förskolan Prästkragen

Styrelsens ordförande Kajsa Adolfsson rapporterade att det under hösten har
varit 23 barn i verksamheten. Alla barn är inskolade, de senaste i oktober.
Verksamheten flutit pä under hösten trots en del sjukdom.

Det har varit tvä brukarräd under hösten. En äterkommande fräga är
möjligheten att parkera bilen vid hämtning/lämning. Den plats som finns är
svärtillgänglig dä man bara kan komma frän ett häll. En förälder kontaktar
kommunen om det.

Den 11 december firas lucia i ky1kan tillsammans med föräldrar och barn pä
förskolan. Man räknar med att kunna ha jullov för ordinarie personal under
tvä veckor dä julen i är ger en del klämdagar och dä kan man ha vikarier
inne pä Prästkragen.

Styrelsen har genomgätt en utbildning i SKAO: s arbete för
fristäende förskolor via organisationen IV (Individuell Välfärd). De har
mycket stöd att ge till fristäende förskolor/ skolor. Styrelsen önskar att
förskolan Prästkragen blir medlem i organisationen Individuell Välfärd.
Styrelsen hoppas att kyrkorädet tar det under beaktande och ger besked om
vi kan det eller ej. Kostnad ca 200kr/ barn och är (4 600kr med nuvarande
barnantal).

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporten.

Justerare Utdragsbestyrkande
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K$ 119

Församlingsrädens rapporter

Sabina Gomez Jansson rapporterade frän Kristinehamnsförsamlingsräd
Församlingsrädet har genomfört kvällsretreat med inspiration frän
Mariefreds församling. Tre volontärer och en diakon har varit
involverade. Fler kvällsretreater planeras till vären.

- Höstens sista lunchmeditation har genomförts.
Pä.detallra sista församlingsrädsmötet gjorde man tillbakablickar pä
ären som varit. Som avslutning gick alla, pä Arvid Lundtofts initiativ,
upp i ena tornet i Kristinehamns kyrka och gjorde en inristning.

Sven Jebsen rapporterade frän Ölmeförsamlingsräd
Församlingshemmet har nu ett nyrenoverat kök.
Diskussioner pägär kring församlingsbladet Ölme Nytt. Bladet görs
tillsammans med Equmenia-församlingen och utkommer fyra ggr per är.
Det har nu visat sig att med fyra nummer per är räknas bladet som en

periodisk tidskrift vilket kräver en ansvarig utgivare.

Inga-Lill Röhr rapporterade frän Rudskogaförsamlingsräd
Nomineringsmöte till kyrkgruppen hölls den 30 november med
efterföljande kransbindning som Diana S Drewstad ansvarade för.
Lördagen den 7 december var det i Rudskoga kyrka utdelning av
Julblommor till äldre i församlingen samt adventskaffe och gudstjänst
med mänga besökare.
Pä julaftonen blir det midnattsmässa i kyrkan.

Helen Einarsson rapporterade frän Visnumsförsamlingsräd
27 oktober äterinvigdes Visnums ky1ka efter den stora restaureringen.

- Under Allhelgonahelgen var kyrkorna välbesökta.
Den 9 var det konsert med Rigmor Gustavsson och ackompanjatör i
Visnums kyrka.
I samband med gudstjänsten pä första advent i Björneborgs kyrka var
det märkesutdelning för scouterna i Björneborg.
Pätrettondagen blir det traditionsenlig grötfest i Visnums prästgärd.

Sofia Westerdahl rapporterade frän Visnums-Kils församlingsräd eftersom
Margareta Wiklert hade anmält förhinder till kyrkorädet.

Nomineringsmöte till kyrkgruppen hölls i samband med 1:a

adventsgudstjänsten.

Kyrkorädet beslutade

att tacka för rapporterna.

Justerare Utdragsbestyrkande

om SU
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Kr $ 120
Kyrkoherdens rapport

T.£. ky1koherde Sven Jebsen passade pä att tacka för att han fätt delta i
kyrkorädets arbete under hösten. När Stefan Dalevi är äter i tjänst sä ätergär
Sven Jebsen till sina ordinarie uppgifter.

Den 18 december är det julkorum för regementet, en tradition som
äterupptagits nu när Kristinehamn äter har ett regemente.

Sven Jebsen har skrivit ett julbrev som ska skickas ut till alla
förtroendevalda. Samtidigt skickas inbjudan till festmässan den 26 januari i
Ölme kyrka ut. Dä ska vi högtidlighälla att pastoratet blir en församling
samt välkomna Desirde Karlsson som präst. Desir&e Karlsson prästvigs i
Karlstads domkyrka den 19 januari.

Kyrkorädet beslutade

att tacka Sven Jebsen för rapporten.

Kr$ 121

Föregäende protokoll

Följande protokoll har skickats ut till kyrkorädet:
Kr 241017 och Kr Au 241112.

Kyrkorädet beslutade

att lägga föregäende protokoll till handlingarna.

Om A
Justerare Utdragsbestyrkande
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Kr $ 122

Övriga frägor

Inga övriga frägor fanns.

Kr $ 123

Avslutning

Ordföranden förklarade mötet avslutat och tackade alla för ett gott
samarbete 2024. Sofia Westerdahl riktade ett särskilt tack till Sven Jebsen
som under hösten tjänstgjort som t f kyrkoherde.

Samtidigt uppmanades alla att delta i festgudstjänsten i Öl€me kyrka den 26
januari 2025.

Justerare U) Utdragsbestyrkande



Närvarolista Kyrkorädet 2024-12-12

Partipolitiskt obundna i Svenska kyrkan POSK
Ordinarie

Sofia Westerdahl, ordf

Lars Tanner

Stig Axelsson

Ola Magnusson

Maria Gudmundsson

Barbro Falken

Ersättare

Margareta Wiklert

Sabina Gomez Jansson EIS.
Lars Bloom

Arbetarpartiet Socialdemokraterna
Ordinarie

Inga-Lill Röhr, vice ordf.

Sandra Lindberg

Helen Einarsson

Ersättare

Karin (Kajsa) Adolfsson ers.
Christer Lindberg

Centerpartiet
Ordinarie

Sigun Carlen Slottner

Ersättare

Maria Bundsen

Kyrkoherde
t.f. Sven Jebsen

Övriga tjänstemän
Elionor Noren

Anna Fröberg

Maria Sohlberg

Gunilla Svensson

ON)


